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Proces – verbal 

încheiat azi 28.02.2017  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 

 

 

 

 La şedinţă participă un numar de 8 consilieri locali. Lipsesc d-ul Perieteanu Gheorghe  

si d-ul  Chirita Nastase . 

 Este prezent in sala de sedinte si  numitul Ioncea Constantin din oras Potcoava, judetul 

Olt .  

 D-na Miu Valeria ia cuvantul si il propune ca presedinte pe d-ul Stavre Cristea, 

propunere aprobata cu unanimitate de voturi, astfel adoptandu-se hotararea nr. 1 . 

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare. 

 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate de 

voturi . 

 D-na primar spune ca nu noi am majorat un pic impozitul ci legea le-a marit in functie 

de rangul respectiv. Unii oameni au spus ca am zis ca n-am marit impozitele si ca nu este 

adevarat, este greu sa le explicam situatia . 

 D-ul presedinte  Stavre Cristea  citeste  ordinea de zi : 

 1.   Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta 

           2.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea devizului general al obiectivelor de 

investitii ale comunei , actualizat  dupa incheierea contractelor de achizitie publica 

        3.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea principalilor indicatori tehnico-

economici si aprobarea devizului general pentru obiectivul de investitii Modernizare drum 

comunal DC98 in satul Ursoaia, comuna Icoana, judetul Olt 

               4.  Întrebări, interpelări, petiţii . 

 D-ul presedinte spune ca  s-a mai depus o cerere de catre d-ul Ioncea Constantin si 

propune ca aceasta sa fie introdusa pe ordinea de zi . 

 Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 

Se supune la vot adaugarea cererii pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de 

voturi .  

D-ul presedinte Stavre Cristea propune sa se inceapa sedinta cu cererea adaugata pe 

ordinea de zi, d-nii consilieri sunt de acord in unanimitate . 

D-ul Stavre Cristea spune ca problema d-lui Ioncea este veche, din 2009, 2010 . 

D-ul Ioncea Constantin ia cuvantul spunand ca in anul 2009 a adus niste materiale la 

pod, a  incheiat un contract, a adus materialele in curtea primariei, s-a receptionat marfa. 

Despre bani i s-a spus ca mai tarziu. Mai precizeaza faptul ca a adus marfa de 19000 lei, dupa 

care s-a oprit . 

D-ul Stavre Cristea – materialele s-au dat in primire la cineva? 

D-ul Ioncea C-tin – le-am pus in curte . 

D-na primar – aveti receptie ? 

D-ul Ioncea C-tin – da, s-a facut receptie . 

D-na Veisa Teodora – aveti contract? 

D-ul Ioncea C-tin – da . 

D-na Veisa Teodora – nu este de competenta consiliului local actual . 

D-na primar – a vrut sa vina, sa fie si fostul primar Perieteanu Gheorghe . 

D-na Miu Valeria – la Scoala Icoana ati luat de doua ori 800 milioane lei. 

D-ul Ioncea C-tin – la Scoala Icoana a fost suma respectiva, exista datele in 

contabilitate, nu la Ursoaia . 

D-ul Stavre Cristea – instanta va decide . 

D-ul Ioncea C-tin – am actiune la alta primarie, am castigat , cu penalitati . 
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 am realizat si platforme pentru deseuri menajere la Icoana si nu mi s-a platit 

  D-na primar – Baltoi mi-a zis ca a castigat sa faca platformele in tot judetul 

                                 - cine v-a pus sa le faceti ? 

           D-ul Ioncea C-tin – d-ul primar . 

           D-ul Stoica Ion – sa vina cand este d-ul Perieteanu Gheorghe pentru lamuriri . 

           D-na primar – numai instanta poate da o hotarare in baza careia sa va putem 

plati . 

  D-ul presedinte Stavre Cristea  citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 

 2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea devizului general al obiectivelor de 

investitii ale comunei, actualizat  dupa incheierea contractelor de achizitie publica . 

 D-na primar – avem devizul general de la canalizare, actualizat cu TVA-ul nou si 

cursul euro . 

 de ce-l aprobam? 

 pentru ca avem si contributia de la bugetul local de aprobat . 

 avem si devizul de la asfaltare DC189 Floru – Serbanesti, actualizat . 

 la pct. 3 avem principalii indicatori tehnico-economici si devizul de la asfaltare 

DC98. Va pleca de la d-ul Raicu pana la Satul Nou . 

 cu Bitunova avem proces pe rol, am platit expertul, cerem sa se refaca asfaltarea 

pe care au facut-o . 

 daca anul acesta ne aproba asfaltarea, anul viitor vor trebui sa aprobe canalizarea, 

pentru ca este termen de finalizare a canalizarilor . 

 la Floru poate facem un efort, si de la bugetul local sa facem cateva sute metri de 

asfalt . 

Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 2 . 

 Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 3 . 

 D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 

4. Întrebări, interpelări, petiţii . 

D-na primar - la sedinta de buget care va fi probabil saptamana viitoare, va trebui votat si la 

ce dosare vom fi reprezentati de aparatori (avocati)  

- avem foarte multe procese pe rol 

- trebuie sa prindem suma in buget si in plus sa dam si hotarare de aprobare a reprezentarii in 

instanta in dosarele pe care le avem . 

 D-na Veisa Teodora – noi mai mult discutam pe problemele din trecut, pana vom 

termina mandatul nu stiu daca vom termina cu ele . 

 vin cu propunerea ca la fiecare sedinta, pe compartimente, sa vina seful 

compartimentului sa ne explice, nu primarul, poate avem mai multe lucruri de 

explicat. Vreau un raport de activitate de la fiecare compartiment prin rotatie, sa 

cunoastem situatia existenta. Dorim informari privind activitatea si problemele 

intampinate .  

D-na primar – am inceput sa mai incasam amenzi, pe langa cele prescrise, d-na Toma Cristina 

este azi la Slatina sa depuna bani, chiar daca ne certam un pic cu cetateanul . 

- dupa ce am platit la APIA 170000 lei, ne-au transmis ca mai avem 6000 lei aproximativ, ca 

penalitati . 

- cu aragazele, noi primaria am platit amenda . 

- d-nei Perieteanu Mariana, care n-a raspuns cand a fost sunata de ISU, i-am dat o mustrare 

scrisa pe care a contestat-o . 

- cu d-na Popescu Roxana avem pe rol 4 procese . 

D-ul Mihai Nelu – la d-na Stefanescu, cu puntea ce se face ? 

D-na primar – d-ul Mutu de la Ape a spus veti putea face punte, dar din dig in dig, sa nu 

obstructionam vadul apei . 
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- nu sunt dispusa sa investesc asa mult, daca facem proiect cu o altfel de solutie, trebuie aviz 

de la Ape si nu-l vor da . 

 puntea aia trebuie s-o facem, cum , necum . 

 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 

    

         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Stavre Cristea          Nicolăiţă  Viorel 


